
تحویل موشک هاى کروز دریایى «ابومهدى» 
به ارتش و سپاه

وزیر دفاع خبر داد: 
افزایش محدوده دفاع دریایى ایران 

با موشک «ابومهدى»
بلند  برد  دریایى  کروز  سامانه سلاح  الحاق  آیین 
«ابومهدى» صبح دیروز (سه شنبه، 3 مردادماه) با حضور 
امیر محمدرضا آشتیانى وزیر دفاع، سردار علیرضا تنگسیرى 
فرمانده نیروى دریایى سپاه و دریادار حمزه على کاویانى 
جانشین فرمانده نیروى دریایى ارتش به یگان هاى دریایى 
ارتش و سپاه برگزار شد. امیر محمدرضا آشتیانى وزیر دفاع 
و پشتیبانى نیروهاى مسلح در آیین الحاق سامانه سلاح 
موشکى کروز دریایى برد بلند ابومهدى به نیروى دریایى 
ارتش و نیروى دریایى سپاه، گفت: در راستاى دکترین 
دفاعى جمهورى اسلامى ایران و ارتقاى توان موشکى و 
پدافندى، امروز مراسم الحاق سامانه کروز برد بلند ابومهدى 
را شاهد هستیم که این سامانه، یک سامانه راهبردى است 
و مى توانیم بگوییم که همتا ندارد. وى با بیان اینکه این 
سامانه داراى ویژگى هاى خاصى است، ادامه داد: از جمله 
این ویژگى هاى خاص برد 1000 کیلومترى این موشک 
محدوده دفاع دریایى ما را نسبت به گذشته چندین برابر 
افزایش خواهد داد و نکته بسیار مهمى است. وزیر دفاع با 
اشاره به سایر ویژگى هاى موشک ابومهدى، تصریح کرد: 
از ویژگى هاى مهم دیگر این سامانه مى توان به نقطه زنى، 
قدرت تخریب بسیار بالا و عبور از عوارض جغرافیایى و 
پرواز در ارتفاع پست، قابلیت مقابله با جنگ الکترونیک 
دشمن، رادارگریزى و بهره بردن از هوش مصنوعى در 
نرم افزار طراحى مسیر پروازى است. امیر آشتیانى گفت: 
نبوه موشک ابومهدى قادر خواهیم بود تا  ما با تولید ا
از عمق خاك مقدس جمهورى اسلامى ایران و اماکن 
کاملا پنهان و با حداکثر سرعت عملیاتى شدن به اهداف 
متحرك دریایى دشمن شلیک کنیم و ناوها، ناوچه ها و 
ناوشکن هاى دشمن را به طور کامل منهدم و نابود کنیم. 
وى افزود: این توان بسیار بالایى است که در اصل به دست 
متخصصان و دانشمندان کوشا و فعال وزارت دفاع، صنعت 
دفاعى، همکارى ستاد کل نیروهاى مسلح و نیروهاى 
دریایى ارتش و سپاه و جوانان غیرتمند ما در شرکت هاى 
دانش بنیان و دانشگاه ها به ثمر رسید و قطعا در ارتقاى 
توان رزم نقش بسیار مهمى خواهد داشت. وزیر دفاع در 
پایان تاکید کرد: ما در پشتیبانى از نیروهاى مسلح همواره 
به نوآورى و بومى سازى فکر کرده و آن را دنبال مى کنیم. 
قطعا توانمندى هایى که ما به دنبال آن هستیم در مسیر 
صلح و دوستى و برادرى است و قطعا ضامن ثبات و امنیت 

در منطقه خواهد شد.

  موشک «ابومهدى» چندین هدف را دنبال و از 
پشت حمله مى کند

سردار علیرضا تنگسیرى، فرمانده نیروى دریایى سپاه 
در آیین الحاق موشک کروز دریایى «ابومهدى» وزارت 
دفاع به نیروهاى دریایى سپاه و ارتش اظهار کرد: یکى از 
توانمندى هاى این موشک، دورسازى دشمنان از ساحل 
کشورمان است. این موشک علاوه بر توان شلیک از عمق، 
داراى سیکر دوگان است و قابلیت مقابله با جنگ الکترونیک را 
داراست. به گزارش ایسنا، وى ادامه داد: برشمارى قابلیت هاى 
این موشک به ما کمک مى کند تا دقیقا اهداف دشمن را در 
عمق مورد اصابت قرار دهیم که باعث دورسازى دشمن از 
ساحل ما مى شود. موشکى که امروز تحویل نیروهاى دریایى 
سپاه و ارتش مى شود، مى تواند هم روى شناور نصب و هم از 
روى سکوهاى ساحلى شلیک شود. فرمانده نیروى دریایى 
سپاه یادآور شد: اگر شناور هزار کیلومتر در عمق حرکت کند و 
هزار کیلومتر هم برد شلیک داشته باشد، ناو هواپیمابر دشمن 
باید هزار کیلومتر دیگر هم عقب نشینى کند و در این صورت 
دیگر هواپیماهاى دشمن کارایى نخواهد داشت. تنگسیرى با 
بیان این که موشک ابومهدى جزو موشک هاى تحریمى است، 
اظهار کرد: باید افتخار کنیم که به دست نخبگان جمهورى 
اسلامى شاهد ساخت موشکى هستیم که مى تواند اهداف را 
دور بزند. یکى دیگر از قابلیت هاى این موشک دنبال کردن 
چندین هدف و از حمله به آن از پشت است. وى با اشاره 
به ویژگى هاى دیگر این موشک، بیان داشت: این موشک 
چون سقف پروازش بسیار پایینى دارد، کمتر قابل رهگیرى 
است و برد بسیار بالایى هم دارد. فرمانده نیروى دریایى سپاه 
همچنین با تبریک این موفقیت به وزارت دفاع، اظهار کرد: 
امیدوارم بتوانیم به برکت ایام محرم و نام شهید ابومهدى 
المهندس که به دست آمریکاى جنایتکار به ناحق و مظلومانه 
به شهادت رسید، تلافى آن اقدام را در دریا بر سر دشمنان 

عملى کنیم.  

آرمان ملى- حمید شجاعى: شاید کمتر 
کسى تصور مى کرد که دولت مردمى و مجلس 
انقلابى که از ابتدا خود را هماهنگ ترین قواى 
پس از انقلاب برمى شمردند تنها 9 ماه بتوانند 
این رویکرد را پیش ببرند. اما واقعیت امر این 
است که دولت و مجلس خیلى زودتر از آنچه 
تصور مى شد به سمت وسوى  مواجهه حرکت 
کردند. چه اینکه این رویه تاکنون نیز ادامه دارد 
و به نظر مى رسد اگر روند عملکردى دولت در 
موضوعات مختلف به ویژه مسائلى که ارتباط 
مستقیم با نظارت مجلس دارد تغییر نکند 
این رویه همچنان در آینده نیز ادامه دار باشد. 
نگاهى به 5 استعفا از وزراى دولت و همچنین 
یک وزیر استیضاح شده از سوى مجلس بیانگر 
این  رودیکرد است. اگرچه شاید برخى این گزاره 
را مطرح کنند که اساسا استعفاها در دولت 
ارتباطى با مجلس پیدا نمى کند و یک موضوع 
درون دولت است؛ اما اگر به اتفاقات پیرامونى 
که منجر به استعفاى 5 وزیر توجه داشته باشیم 
بدین نتیجه مى رسیم که همه وزراى مستعفى 
چندى مانده به استیضاح از سوى مجلس استعفا 
داده اند. سوالات متعدد نمایندگان از وزرا و بعضا 
اختلافات در طرح ها و برنامه ها مثل لایحه 
برنامه هفتم توسعه یا لایحه بودجه میان دولت 
و مجلس نیز از دیگر مسائل اختلافى میان این 
دوقوه به حساب مى آید. قرار بر این بود که دولت 
سیزدهم و مجلس یازدهم با طرح ها، قوانین 
و برنامه و عملکردهاى مثبت و موثر شرایط 
جامعه را نسبت به زمان دولت و مجلس پیشین 
بهبود ببخشند و میزانى از رضایتمندى را در 
جامعه ایجاد کنند. اما با این وجود اینکه نیمى از 
عمر دولت گذشته و مجلس کمتر از یکسال تا 
پایان عمر 4 ساله خود زمان دارد کمتر نشانه اى 
از تغییر و بهبود نسبى وضعیت اقتصادى جامعه 
دیده نمى شود. چنانکه وضعیت بغرنج معیشتى 
مردم منبعث از افزایش لجام گسیخته قیمت ها، 
تورم بالا، درآمد پایین و در نهایت سفره کوچک 
شده مردم مؤید این امر است که نه تنها شرایط 
نسبت به گذشته بهتر نشده بلکه با شرایط 
سخت ترى روبه رو هستیم. همین مساله نیز 
موجب شده تا  امید مردم به تغییر از شرایط 
موجود به وضع مطلوب کاهش یافته و ضمن 
کاهش یافتن اعتمادشان به روندهاى جارى 

نسبت به آینده نیز با نگاهى توام با تردید بنگرند. 

   از جمع آورى امضا براى استیضاح تا 
تکذیب بررسى در کمیسیون 

طى ماه هاى اخیر هر زمان رسانه ها از  زاویه 
میان دولت و مجلس سخن به میان مى آوردند 
دولتیون یا بهارستان نشینان ضمن تکذیب این 
مساله از اتحاد مجلس و دولت مى گفتند. اما 
طى چند وقت اخیر مساله جنجالى بخشنامه 
معاون سیاسى وزیر کشور و در پى آن پیگیرى 
نمایندگان براى استیضاح وزیر کشور پرده از 
مواجهه مجلس و دولت برداشته است. چنانکه 
ارگان رسانه اى دولت نیز به این مساله واکنش 
نشان داده و قالیباف رئیس مجلس را مورد 
خطاب قرار داده است. آنطور که از شواهد و 
قرائن پیداست، حتى عذرخواهى وحیدى وزیر 
کشور و لغو بخشنامه جنجالى غلامرضا؛ معاون 
سیاسى وزیر کشور هم  هنوز نتوانسته خشم 
برخى نمایندگان را کاهش دهد  و آنها مصرند 
که احمد وحیدى را  استیضاح کنند. هر چند که 
برخى نمایندگان معتقدند استیضاح وزیر کشور 
نه به جهت بخشنامه معاون سیاسى بلکه به 
دلیل ناکارآمدى و انتصابات غیرموجه است. در 
همین راستا نیز 31 شهریور در جریان پرسش 

یکى از نمایندگان که گفته بود چرا استیضاح 
آقاى احمد وحیدى وزیر کشور که با امضاى 93

تن از نمایندگان به هیات رئیسه مجلس ارائه 
شده است، اعلام وصول نمى شود؟ احمد نادرى، 
عضو هیات رئیسه مجلس در پاسخ به این تذکر 
از ارجاع درخواست استیضاح وحیدى وزیر 
کشور به کمیسیون شوراها به عنوان کمیسیون 
تخصصى خبر داد. این در حالى است که 
محمدصالح جوکار، رئیس کمیسیون شوراها 
و امور داخلى کشور در این خصوص گفته: 
«آغاز روند استیضاح وزیر کشور در کمیسیون 
شوراهاى مجلس صحت ندارد.» در همین راستا 
اخیرا  احمد علیرضابیگى، نماینده تبریز هم  با 
اشاره به اینکه یکى از متقاضیان استیضاح وزیر 
کشور است، گفته: «افکار عمومى تصور مى کند 
که استیضاح وزیر کشور به واسطه نامه معاون 
سیاسى وزیر کشور کلید خورده این در حالى 
است که متقاضیان در متن درخواست استیضاح 
به هیچ عنوان به این موضوع اشاره نکرده اند و 
محور استیضاح ناکارآمدى و انتصابات غیرموجه 
است.»  از طرفى روزگذشته مهرداد ویس 
کرمى، دیگر نماینده مجلس نیز بیان کرد: با 
گذشت زمان نمایندگان خواستار استیضاح 
کمتر شده اند؛ ابتدا 90 نفر امضا کرده بودند 

و شنیدم الان به زیر 40 نفر کاهش پیدا کرده 
است. وى در خصوص  وعده وحیدى به قالیباف 
در خصوص جابه جایى معاون سیاسى خود 
بیان داشت: «اگر آقاى وحیدى قولى داده، 
بین خودش و رئیس مجلس بوده است ولى در 
حضور نمایندگان و جلسه مجلس قولى نداد. 
ایشان حتى این جمله را هم گفت که من نظامى 
هستم و صریح حرف مى زنم. پس مى توان 
استنباط کرد که قصد جابه جایى وجود ندارد، 
اما از حرف آقاى قالیباف در جلسه غیرعلنى 
مجلس چنین برداشت  شد که قصد جابه جایى 
وجود دارد.» حال مشخص نیست که موضع 
یکدست مجلس در این خصوص چگونه است 
و آیا وحیدى براى سوال به مجلس خواهد آمد 

یا استیضاح؟

   موضع دولت
محمدرضا  بخشنامه  ماجراى  از  پس 
غلامرضا، معاون سیاسى وزیر کشور و رئیس 
ستاد انتخابات کشور مبنى بر عدم همراهى 
دستگاه هاى اجرایى در استان ها با نمایندگان 
مجلس براى پیشگیرى از هرگونه سوء برداشت، 
در راستاى فعالیت  انتخاباتى صرفا شاهد 
و  بودیم  مجلس نشینان  تند  موضع گیرى 
هیچ یک از مقامات دولتى در این خصوص 
واکنشى نداشت تا اینکه روزگذشته بالاخره یکى 
از دولتیون در این ارتباط لب به سخن گشود. در 
همین راستا سخنگوى دولت در نشست خبرى 
خود در پاسخ به سوالى درباره جابه جایى معاون 
سیاسى وزیر کشور گفت: به جاى مجلس، اول 
به شما توصیه مى کنم، حرف وزیر کشور را از 
خودشان بپرسید، هم دولت احساس مى کند 
این مسائل حاشیه است هم اینکه مساله اصلى 
مردم امروز معیشت است و تصمیم گیرى ها 
باید در مورد مسائلى باشد که به اشتغال و تورم 
کمک مى کند. على بهادرى جهرمى تاکید 
کرد:  این مسائل حاشیه اى و فرعى نباید محور 

مباحث بین قوا قرار گیرد.
گذشت زمان ذهنیت به همین سمت رفته 
است که قصد جابجایى وجود ندارد. کسى قصد 
توهین نداشته و اتفاقى هم که افتاده اصلاح شده 
است. من از اول هم نظرم این بود که استیضاح 

توجیهى ندارد.
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گــــزارش

رایزنى و لابى، ذات عمل سیاسى است
با وجود اینکه کمتر از 8 ماه دیگر دور جدید انتخابات 
نمایندگان مجلس شوراى اسلامى برگزار مى شود اما 
هنوز فضا براى جریان هاى سیاسى چندان داغ نشده 
برخى جریان ها در  انتظار به سر مى برند و در بدنه جامعه 
فعلا هم خبرى از شور و هیجان انتخاباتى نیست. طیف 
اصلاح طلب در داخل خود هنوز به نتیجه گیرى براى 
حضور و یا عدم حضور در انتخابات نرسیده و برخى حضور 
مشروط در انتخابات را در صورت تایید صلاحیت داوطلبان 
حزبى خودشان مطرح مى کنند.  حکیمى پور،دبیر کل 
حزب اراده ملت ایران گفت: براى  ترمیم اعتماد حاکمیت 
باید تصمیمات شجاعانه بگیرد مانند کارى که در حوزه 
سیاست خارجى کرد. باید در این تابستان نشانه هایى از 
اینکه انتخابات قرار است رقابتى، پرشور و با امنیت برگزار 
شود، دیده شود. رایزنى و لابى، ذات عمل سیاسى است و 
چیز بدى نیست. در تمام زمینه ها این ارتباطات و تعاملات 

باید باشد.

خبـــــر

ذره بین

«آرمان ملى» مواجهه پاستور و بهارستان را بررسى مى کند؛

«﹝︺﹫︪️ ﹝︣دم» ﹎﹛ ﹡︪﹢د
   استیضاح وزیر کشور از 90 امضا تا عدم اعلام وصول

آرمان ملى – مطهره شفیعى: على لاریجانى مهره مهمى 
در معادلات سیاسى کشور است؛ مرد اهل قم که در خانواده 
سیاسى رشد کرد و به جایگاه هایى مانند مشاور رهبرى، 
ریاست مجلس، دبیرى شوراى عالى امنیت ملى، عضو مجمع 
تشخیص مصلحت نظام  و... رسید. زندگى على لاریجانى 
را باید به دو برهه تقسیم کرد: قبل و بعد انتخابات ریاست 
جمهورى 1400. او سا ل ها در کسوت یک اصولگرا ظاهرا 
مى شد و گرایشى به سمت رقیب سیاسى نداشت اما شرایط 
به نحوى پیش رفت که برخى در اردوگاه اصولگرایى بیش از 
رقیب سیاسى سنتى یعنى اصلاح طلبان در مقابل لاریجانى 
ایستادند و علیه او موضع گرفتند حتى در سال 91 که براى 
سخنرانى به قم رفت به سمت او  مهر پرتاب کردند. این جریان 

از تلاشى براى تخریب لاریجانى فروگذار نبود. 
در این مقطع بود که لاریجانى در مسیرى جدا از 
دلواپسان اصولگرا حرکت کرد و رویکرد و مواضعش سبب 
توجه میانه رو ها و برخى اصلاح طلبان به او شد به نحوى 
که برخى طیف هاى جریان اصلاحات در نظر داشتند در 
انتخابات ریاست جمهورى 1400 در صورت ردصلاحیت 
کاندیداهاى این جریان به حمایت از لاریجانى بپردازند 
اما اعلام ردصلاحیت او شرایط جدیدى را پدید آورد که 
مى توان از آن به عنوان فصل جدید فعالیت سیاسى او یاد 
کرد. لاریجانى دیگر آن فعال سیاسى اصولگرا نبود که در 
لیست هاى انتخاباتى قرار گیرد بلکه در جایگاه فراتر قرار 
داشت البته هیچگاه به صراحت اعلام نکرد از کاندیداتورى 
در انتخابات  مختلف خوددارى خواهد کرد. على لاریجانى 
در قامت یکى از بزرگان تصمیم ساز حضور یافت  و زمانى که 
برخى بر لزوم تشکیل شوراى میانه روها تاکید کردند، على 
لاریجانى را در کنار سیدمحمد خاتمى، حسن روحانى، 

سیدحسن خمینى، على اکبر ناط ق نورى قرار دادند.  آنطور که 
تحلیل مى شود، هدف اصلى این شورا ایجاد فضاى اعتدالى 
درانتخابات و نتایج آن است. برخى از این جایگاه ناراضى 
هستند و با انتشار شایعاتى سعى در تخریب چهره لاریجانى 
دارند. مانند «تسنیم» که نوشته بود: «بنا بر اخبار رسیده، 
على لاریجانى رئیس سابق مجلس شوراى اسلامى ازجمله 
افرادى است که خود را براى رقابت هاى انتخاباتى آماده کرده 
و قرار است با ارائه لیستى در این انتخابات شرکت کند. چند 
تن از نزدیکان على لاریجانى در گفت وگوهایى که با خبرنگار 
این خبرگزارى داشتند این موضوع را تایید کرده اند. على 
لاریجانى از جمله سیاسیونى است که پیش از این با 12 سال 
ریاست برمجلس شوراى اسلامى (از سال 1387 تا 1399) در 
این خصوص رکورددار است.» آنها توانستند با این خبر مدتى 
فضاى سیاسى را تحت تاثیر قرار دهند. از سوى دیگر برخى 
جملات لاریجانى مانند «نه بحثى درباره حرکت انتخاباتى 
در میان است و نه ارائه لیست سراسرى و نه رایزنى با دیگران 
صورت پذیرفته. لذا بدین وسیله از جریان خالص سازى رفع 
نگرانى مى شود و بعید است به این روش هاى برادران بتوان 
رقابت تصنعى ایجاد کرد. ملک را چاره اى دیگر نیاز است». 
شائبه حضور او در انتخابات را تشدید کرد که با توضیح دفتر 
شخصیت قم نشین پایان یافت. در نهایت مخالفان لاریجانى 
شایعه مهاجرت او به اسکاتلند را مطرح کردند که این شایعه 
دوام زیادى نداشت و مشخص شد او در تهران است. منصور 
حقیقت پور نماینده سابق مردم اردبیل در مجلس شوراى 
اسلامى و مشاور على لاریجانى در رابطه با ورود على لاریجانى 
به انتخابات سالجارى گفت: در حال حاضر نمى شود که به طور 
دقیق درباره ورود به انتخابات و فضاى انتخابات کشور نظر داد، 
اما درباره ورود آقاى لاریجانى به انتخابات و فعالیت انتخاباتى 

ایشان تا الان چیزى ندیده ایم که آقاى لاریجانى در تلاش 
باشند که لیستى را درست کنند و یا قصد ورود داشته باشند.

  تحرکات انتخاباتى لاریجانى؟
برخى سایت هاى خبرى در روز گذشته نوشتند: رصد 
تحرکات اخیر على لاریجانى و نزدیکانش نشان مى دهد 
احتمال ارائه لیست انتخاباتى ازسوى او جدى تر شده است. 
خبرهاى رسیده حاکى از آن است که او به آذرى جهرمى 
پیشنهاد حضور در انتخابات مجلس را داده است. در همین 
حال بسیارى بیانیه اخیر على لاریجانى را در محکومیت 
قرآن سوزى و حمایت از پیشنهاد سیدحسن نصرا... در اخراج 
سفراى سوئد از کشورهاى اسلامى را دلیلى بر فعال شدن 
مجدد او در فضاى سیاسى کشور قلمداد مى کنند. همزمان 
با این اخبار، گزارش هاى رسیده دیگر از فعال شدن حسن 
روحانى و نزدیکانش براى رسیدن به یک لیست انتخاباتى 
حکایت مى کند. از سوى دیگر فعالیت محمدباقر قالیباف و 

نزدیکانش براى انتخابات مجلس نیز قوت گرفته است.

  واکنش آذرى جهرمى چه بود؟
محمدجواد آذرى جهرمى، وزیر ارتباطات و فناورى اطلاعات 
در دولت دوازدهم در واکنش به خبر درخواست على لاریجانى 
از او براى کاندیداتورى در انتخابات اعلام کرد: «تکلیفى 
بر خودم براى شرکت در انتخابات مجلس حس نکرده ام.» 
اشاره آذرى جهرمى به مطلبى است که روز دوشنبه در کانال 
تلگرامى دنیاى اقتصاد منتشرشده است. آذرى جهرمى در 
واکنش به این مطلب گفته است: «در مورد این خبر در فقره  
بنده صحت ندارد و آقاى دکتر لاریجانى چنین پیشنهادى به 

بنده نداده اند.»

این بار شایعه دعوت از آذرى جهرمى را منتشر کردند

دل نگران از بازگشت لاریجانى به بهارستان!
      وزیر روحانى:  صحت ندارد ، به من پیشنهادى نشده است

استاد حسین انصاریان:

در حلال خدا به خود 
سخت نگیرید

 برخى گمان مى کنند که دین فقط 
نماز و روزه است

استاد حسین انصاریان مفسر قرآن کریم 
و استاد حوزه علمیه، در مراسم عزادارى 
شب هفتم ماه محرم در امامزاده صالح (ع) 
تجریش با اشاره به دلسوزى امام حسین(ع) 
براى دشمنان خود در روز عاشورا، اظهار 
داشت: در روز عاشورا 71 نفر از یاران امام 
حسین(ع) شهید شده بودند، اما امام 
حسین(ع) با زبان تشنه، دشمن را نصیحت 
مى کرد چرا که دلش براى جهنم رفتن 
آنان مى سوخت و غصه مى خورد. فرمود 
از صبح تا به الان 71 نفر از یاران من را 
کشته اید، حاضرم از خون تمام آن ها بگذرم 
و شما در مقابل، دست از کشتن و جنگ با 
من بردارید، من از شما نمى ترسم، اما اگر 
خون من توسط شما بر زمین ریخته شود 
در هاى توبه به طور کامل بر روى شما بسته 
مى شود. آنقدر امام زیبا سخن مى گفت که 
عمر سعد به یکى از لشکریان گفت که برو و 
کار او را تمام کن چرا که نگران بود، سخنان 
زیباى امام بر سپاهیان تاثیر گذارد. این 
استاد حوزه علمیه بیان داشت: شاید برخى 
گمان کنند که دین فقط نماز و روزه است، 
اما نماز و روزه جزئى از دین است، همانطور 
که مسائلى همچون محبت ورزى، احکام 
خمس و زکات و رعایت حقوق خانواده و 
مردم اجزاى دیگرى از دین هستند. استاد 
انصاریان تصریح کرد: راه دین را باید براى 
همه مردم باز گذاشت و نباید در این مسیر 
مانعى ایجاد کرد، مردم را نباید عصبانى 
کرد و به آن ها فشار آورد. در دهه عاشورا 
به خانم هاى بى حجاب و بدحجاب فشار 
نند در این مجالس  نیاورید تا آن ها بتوا
شرکت کنند؛ در این جلسات کلماتى از خدا 
به گوش آن ها مى خورد و برمى گردند. این 
افراد خوب هستند و خوب تر هم مى شوند. 
وى با تاکید بر مهرورزى امام حسین(ص) 
براى دشمنان، بیان کرد: یکى از لشکریان 
دشمن به امام حسین(ع) حمله کرد، امام از 
خود دفاع کرد و در این جدال به پاى دشمن 
ضربه شدیدى وارد شد و از اسب افتاد، امام 
شمشیر دوم را نزد، از اسب پیاده شد، به 
کنار این فرد رفت و با دنیایى از محبت 
به او گفت آیا مى خواهى تو را به خیمه گاه 
خودم ببرم و درمان کنم؟! جوانان عزیز! 
آیا جداشدن از چنین دین و چنین امام 
مهربانى خوب است؟! خانم ها و دختران 
بزرگوار، آیا فاصله گرفتن از حجاب مادر و 
خواهر امام حسین(ع) خوب است؟! استاد 
انصاریان با بیان اینکه اطاعت از خدا و رسول 
خدا سعادت را تامین مى کند، اظهار داشت: 
اطاعت از خدا یعنى از حرام ها دورى کنید 
و در حلال خدا به خود سخت نگیرید. 
در زندگى مادى به خود سخت نگیرید 
و مقدس بازى در نیاورید، به خودتان و 
خانواده خود در مسائل مادى سخت نگیرید 
و اگر مال اضافه اى داشتید، درد دیگران را 
هم درمان کنید. چرا برخى افراد میلیارد ها 
تومان پول خود را حبس مى کنند و بخل 
مى ورزند؟! اضافه  احسان خدا را بخل نورزید. 
گوشت  نمى توانند  که  هستند  خیلى ها 
کیلویى پانصد هزارتومان و مرغ کیلویى 
صد هزار تومان را تهیه کنند، اضافه مال 
خود را به این افراد ببخشید و با خدا معامله 
کنید. قرآن مى گوید ابتدا در قوم و خویش 
خود جست و  جو کنید و مشکلات مالى 
افرادى که در سختى هستند را حل کنید، 
به خانواده هاى دم بخت جهیزیه بدهید و 
خانه هاى مردم مستمند را تعمیر کنید. 
وى افزود: در بى دینى همه بى اخلاقى ها و 
حرام ها، حلال است. شما ببینید عده اى 
شخصیت دختر را چقدر پایین مى آورند 
و مى گویند مى رویم تا دختر بازى کنیم! 
آن فرد مى خواهد تمام لذت هاى نامشروع 
را از بدن این شخصیت آفریده شده ى 
خدا برده و شخصیت آنان را نیز از بین 
ببرد. آمریکایى ها بیش از یک میلیون زن 
و بچه را در عراق و افغانستان کشتند و 
سپس بر روى جنازه آنان سیگار کشیدند 
و خندیدند. استاد انصاریان خاطرنشان 
کرد: در برابر این بى دینى، دین را ببینید 
که چقدر دقیق و خیرخواه است. پیامبر 
اکرم (ص) در آخرین لحظات عمر شریف 
خود، به امیرالمومنین(ع) وصیت کردند 
که به امت من بگو اگر از مال مردم به اندازه 
نخ ته سوزن - که هیچ خاصیت و ارزشى 
ندارد- پیش خود دارند، آن را به صاحبش 
پس دهند چرا که در قیامت باید به خاطر 
همین نخ بى ارزش حساب پس دهند پس 
نتیجه مى گیریم آنچه باعث خوشبختى و 
سعادت انسان مى شود، اسلام خدا است و 
آنچه شقاوت انسان را به دنبال دارد بى دینى 

و رویگردانى از اسلام خدا است. 

و روزه استنماز و روزه استنماز و روزه است

تحقیق و تفحص 
از فیلترشکن  هاى 

پولى 

مجلس  فرهنگى  کمیسیون  عضو  نیک بین  جواد 
شوراى اسلامى از کلیدخوردن تحقیق و تفحص براى 
فیلترشکن هاى پولى در مجلس شوراى اسلامى خبر 
داد.  وى گفت: متأسفانه یک گردش مالى عجیبى در 
فروش فیلترشکن ها در کشور وجود دارد و مجلس شوراى 
اسلامى براى اینکه دریابد چه کسى و چه کسانى از فروش 
و  دارد تحقیق  فیلترشکن ها سود مى برند قصد  این 
تفحصى را در این حوزه رقم زند. عضو کمیسیون فرهنگى 
مجلس شوراى اسلامى گفت: تمام اقدامات اولیه تحقیق 
و تفحص از فیلترشکن هاى پولى صورت گرفته است و 
به زودى به کمیسیون مربوط ارسال خواهد شد تا بعد 
از تصویب در کمیسیون در صحن علنى مجلس شوراى 

اسلامى مطرح شود.  

قصد تخریب 
جبهه پایدارى 

را دارند

غلامحسین رضوانى، نماینده مجلس و عضو جبهه پایدارى، 
درباره برخى ادعاها مبنى بر سهم خواهى جبهه پایدارى از جریان 
قالیباف در انتخابات مجلس دوازدهم گفت: عموما مطالبى که به 
جبهه پایدارى نسبت داده مى شود در خوشبینانه ترین حالت 
زاییده توهمات است چرا که در حال حاضر قصد تخریب جبهه 
پایدارى را دارند. او افزود: بر همین اساس حالت خوشبینانه 
این است که متوهم هستند و براساس توهمات خود مطالبى 
را به جبهه پایدارى نسبت مى دهند. جبهه پایدارى هیچ گاه و 
در هیچ انتخاباتى چنین چیزى در مورد سهم خواهى نگفته و 
نخواهد گفت. رضوانى با اشاره به خط و مشى جبهه پایدارى 
در انتخابات تصریح کرد: در حقیقت این جبهه براساس اهداف 
مشخص در راستاى انجام تکالیف قانونى خود در همه انتخابات 
ورود پیدا کرده و بعد از این هم به همین ترتیب عمل خواهد کرد.


